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Verkiezingen zijn geweest, op naar de 

verkiezingen  

Ondanks het harde werken van onze 

vrijwilligers door het verspreiden van 25.000 

verkiezingsfolders, plakken van tientallen 

posters en veel gesprekken met mensen op 

straat, is de uitslag van de Tweede 

Kamerverkiezingen toch teleurstellend 

geweest.   

  

Ook in Zoetermeer hebben we stemmen 

ingeleverd. Uiteindelijk heeft 3,48% van de 

kiezers het vakje bij de SP rood gekleurd. In 

de afdeling en de hele partij wordt 

nagedacht en gesproken over hoe dit kan. U 

leest er meer over in de Tribune. Maar over 

een goed half jaar zijn er alweer 

verkiezingen. Deze keer voor het Europees 

Parlement. Deze verkiezingen vinden plaats 

op 8 juni 2024. Het lijkt nog ver weg maar 

binnen de partij is men al volop bezig met de 

voorbereidingen. Want er moet een 

programma geschreven worden en een 

kandidatenlijst gemaakt. Binnenkort wordt 

deze lijst op www.spnet.nl gepubliceerd en 

op 22 december volgt dan het concept-

verkiezingsprogramma. Maar ook wordt op 

maandag 11 december een concept-

kandidatenlijst voor een nieuw partijbestuur 

op spnet gezet want op 2 maart wordt 

tijdens het congres ook een nieuw 

partijbestuur gekozen.  

Om alle leden gelegenheid te geven om mee 

te praten over beide lijsten en het 

programma organiseren we op 18 januari 

2024 een ledenvergadering. Na afloop 

toasten we met elkaar op het nieuwe jaar. 

Daarom nodigen we je van harte uit om op 

deze avond aanwezig   

  

 

te zijn. Natuurlijk doen we dit weer op ons 

partijkantoor aan de Stadhoudersring 12 A 

(ingang via de fietshelling rechts van de 

hoofdingang). We starten om 19.30 uur.  

Bewoners Landenbuurt verenigen zich 

Al ruim 3,5 jaar zijn de bewoners van 23 

seniorenwoningen, samen met om-wonenden 

en de SP bezig om de sloop van hun woning 

tegen te houden. De woningen zouden 

volgens de ver- huurder De Goede Woning 

niet meer van deze tijd zijn en kwalitatief niet 

in orde. Om deze te renoveren zou te duur 

zijn.  

Daarom wil DGW de woning-en slopen en er 

44 woningen voor terug bouwen. Inderdaad, 

er moet een laag bovenop komen. Deze 

zouden dan ver- huurd worden aan huurders 

van 18 jaar en ouder. Onlangs werd er een 

informatiebijeenkomst gehouden zodat men 

kon zien wat de plannen zijn. Het was een 

drukbezochte avond waar ook veel 

omwonenden van het Oostergo aan- wezig 

waren. Want ook zij maken zich zorgen. Aan 

het Oostergo staan nl twee flatjes met twee 

woonlagen. Ook deze wil DGW gaan slopen 

en vervangen  door flatjes met drie 

woonlagen. Omwonenden maken zich, net als 

de omwonenden van de seniorenwoningen, 

zorgen over hun privacy, parkeeroverlast en 

aantasting van het groen en het aanzicht van 

de wijk. Daarom heeft men besloten om de 

handen ineen te slaan en samen op te 

trekken. Inmiddels zijn er brieven uit naar de 

gemeente en zijn er pers- berichten 

verzonden om aandacht voor dit probleem te 

vragen want DGW  heeft aangegeven dat ze 

nog deze maand een verzoek in wil dienen tot 

wijziging van het bestem-mingsplan voor de 

flatjes. Voor de bewoners en omwonenden 

dus volop mogelijkheden om bezwaar te 

maken. Wordt vervolgd.  

  

 

 

 

 



Ondertussen in de raad…..  

Op maandag 20 november vond een 

extra raadsvergadering plaats.   

Een aantal partijen hadden om een debat 

gevraagd over het het optreden van 

wethouder Ingeborg ter Laak rondom de 

motie ‘Nachtbus’. Het verweer van de 

wethouder ging gepaard met het aanbieden 

van excuses aan de raad en de indieners van 

de motie tijdens het voorjaarsdebat. Ze gaf 

toe steken te hebben laten vallen en dit 

dossier voortvarend te gaan oppakken. Het 

debat duurde lang en kende veel schorsingen 

en zou uiteindelijk rond 01.00 uur eindigen. 

Hierin kon de wethouder de raad niet volledig 

overtuigen waardoor er vanuit de oppositie 

uiteindelijk een motie van afkeuring kwam, 

een gele kaart in de politiek, die met 25 

stemmen voor en 11 tegen werd 

aangenomen.    

Daarnaast is er in november aandacht 

geweest voor het afvalbeleid. In 2022 is een 

referendum gehouden over het 

Afvalbeleidsplan uit 2021, waaruit bleek dat 

er geen draagvlak was voor dit plan. Het 

burgerberaad moet hierin duidelijkheid 

bieden over wat de Zoetermeerder wél wil en 

vervolgens voorstellen formuleren. We zijn 

als SP fractie blij dat het weer op de agenda 

staat maar zullen het proces kritisch volgen. 

Jan Velner hierover: ‘de raad heeft op dit 

punt natuurlijk wel het mandaat gekregen en 

moet niet bij moeilijke onderwerpen het 

probleem bij een burgerberaad neerleggen, 

wat er voor kan zorgen dat het vertrouwen in 

de politiek nog verder daalt’.   

  

  

  

Het bestuur van de afdeling Zoetermeer 
wenst iedereen gezellige kerstdagen en een 
gezond en strijdbaar 2024.  

  

  

  

  

  

  

  

Recept van de maand  

Quiche met tomaat en courgette  

  

Ingredienten:  

450 gram bladerdeeg (diepvries),  1 

courgette, 500 gram cherrytomaten, 6 

scharreleieren, 300 gram. verse 

roomkaas met kruiden 70+.  

  

Bereidingswijze  

Verwarm de oven voor tot 220C. Laat het 

bladerdeeg ontdooien.Verwijder de 

steelaanzet van de courgette en schaaf de 

courgette met een kaasschaaf in linten. 

Halveer de tomaten. Meng de eieren met de 

roomkaas tot een glad mengsel en breng op 

smaak.Bekleed de quichevorm met bakpapier. 

Verwijder de folie van het bladerdeeg en 

bekleed de quichevorm dakpansgewijs met 

het deeg. Verdeel de tomaatjes met de 

snijkant omhoog over het deeg. Verdeel de 

courgettelinten tussen de tomaatjes door. 

Schenk er het eimengsel over en dek de 

quiche af met aluminiumfolie. Bak de quiche 

in 40 min. gaar in de oven. Verwijder na 25-

30 min. de aluminiumfolie.  

  

  
  


